
Iz kamniškega okraja. Kamniško učiteljsko dru
štvo je imelo svoj občni zbor dne 21. malega travna 
v Dobu. 

Gosp. predsednik L. L e t n a r se najprej spominja 
umrlega tovariša Vavkna. Pokojni je ljubil svoje tovariše
učitelje ter jim bil zelo gostoljuben. Bodi mu blag 
spomin! 

Nadaljevaje svoj govor, pravi, da z današnjim občnim 
zborom praznujemo nekako d e s e t l e t n i c o našega dru
štva Vsako društvo je veselo, ako doseže desetletnico 
svojega obstanka, posebno ako je tudi delovalo in ne 
le životarilo. Naše društvo je ves čas delovalo, doneslo 
precej dobrega sadu, kar nas mora veseliti. 

Nadalje omenja veliki pomen učiteljskih društev ter 
spodbuja učiteljstvo k skupnemu in vztrajnemu delovanju: 
„Spominjam se, da sem govoril o učiteljskem in duhov
skem stanu z nekim duhovnikom. Ta mi je med drugim 

Naši dopisi. 



rekel: Mi imamo denar, imamo pa tudi agilne ljudi, ki 
vztrajno in neumorno delujejo v prospeh našega stanu". 

Storimo tudi mi tako! Naše gmotno stanje se nam 
je sicer še premalo zboljšalo, vendar pa zremo lahko ne
koliko mirnejše v prihodnost. Ne obupajmo tedaj, delujmo 
vztrajno dalje, z vstrajnostjo bodemo še vse dosegli. V 
to ime vas pozdravljam. 

Ob tej priliki se pa spominjam tudi 5 0 1 e t n e g a 
j u b i l e j a , katerega to leto praznuje naš presvetli vladar. 
Gotovo je želja vas vseh, da ga Bog ohrani še mnogo 
let in mu da črez 10 let praznovati 60letnico vladanja." S 
trikratnim živijoklicem na cesarja se prestopi k naslednji 
točki dnevnega reda. Ker g. blagajnik ni bil navzoč, 
prične takoj g. J. T o m a n s svojim poročilom: „ K a k o 
bi se d a l i u č e n c i e n o  in d v o r a z r e d n i c b r e z 
s l o v n i š k i h in p r a v o p i s n i h p r a v i l p r i v a d i t i 
p r a v i l n e m u p r a v o p i s u " . 

Po poročilu se je vnela živahna in prav zanimiva 
debata, katere so se vdeležili, razen g. poročevavca. še 
gg. L. Letnar, F. Marolt, P. Razpotnik in M. Janežič. 
Pri prostovoljnih nasvetih se je predlagalo in sprejelo 
sledeče: 

G. L. L e t n a r : Vsakdo naj zbere nekaj rastlin, 
hroščev itd. Poišče naj, kolikor mogoče, latinska, nemška, 
slovenska, posebno pa krajevna imena. Napravili si bomo 
na ta način male zbirke, pridobili dobro terminologijo in 
storili prirodopisni pouk posebno v pomladanskem času 
prijeten. 

G. G. K o ž e l j : Ker društvo nima potrebnih moči, 
da bi napravilo koncert v proslavo 50 letnice presvetlega 
cesarja, naj vsak ud društva nekaj daruje v prid „Cesar 
Prane Jožefove ustanove za učiteljske sirote na Kranj
skem." 

G. M. J a n e ž i č : Društvo naj izreče odboru „Slov. 
učiteljskega društva", posebno g. uredniku „Učiteljskega 
Tovariša", zahvalo za vstrajno in požrtvovalno delovanje 
za zboljšanje naših plač s pristavkom: — t a k o n a p r e j ! 

Po 21/a urnem zborovanju zaključi g. predsednik s 
trikratnim slavoklicem presvetlemu cesarju zborovanje. 

M. Janežič 
Iz logaškega okraja. Odbor tukajšnjega učiteljskega 

društva je prejel tole rešitev: 
Štev. 2557. 

Slavnemu »Društvu učiteljev in šolskih prijateljev 
okraja Logaškega v Planini". 

' Visoiu deželni zbor je v 10. seji dne 15. svečana 
t. 1. o prošnji slavnega društva z dne 10. prosinca t. 1 

1.) da se nagrade za kmetijski pouk zvišajo, 
2.) da se.nagrade določijo po poročilih c. kr. okrajnih 

šolskih nadzornikov in 
3.) da se pravočasno taiste nakažejo, sklenil na

stopno : 
,,Ta prošnja je rešena s tem, da je visoki deželn 

zbor v proračun normalnošolskega zaklada za 1. 1898. \ 
potrebščini, poglavje III., naslov 1, točka 11, za pouk \ 
kmetijstvu sprejel znesek 2000 gld." 

O tem sklepu se slavno društvo s tem obvešča. 
Deželni odbor kranjski v Ljubljani, dne 4. mal 

t r avna 1 «Q8 Detdu. 


